

Title (en)

Liquid-treatment apparatus with a lid for photographic emulsion carriers.

Title (de)

Nassbehandlungsvorrichtung mit Deckel für fotografische Schichtträger.

Title (fr)

Dispositif de traitement liquide avec couvercle pour supports de couches photographiques.

Publication

EP 0338354 A2 19891025 (DE)

Application

EP 89106238 A 19890408

Priority

DE 3813360 A 19880421

Abstract (en)

A liquid-treatment apparatus, having at least one liquid tank, for photographic emulsion carriers, which can be moved through the liquid-treatment apparatus by means of a transport device, the free surface of the liquid-treatment apparatus being coverable by a lid against a room where the liquid-treatment apparatus is set up, is designed in such a way that the lid (13) has a vapour-permeable hollow body which is filled with a filter material (9 or 11) treated with a reagent for adsorbing the chemicals fractions of chemicals vapours formed above the liquid-treatment apparatus (1). This makes it possible to set up liquid-treatment apparatus, for example in conjunction with X-ray apparatus or cassette-unloading and -loading apparatus, in normal rooms. <IMAGE>

Abstract (de)

Eine mindestens einen Flüssigkeitstank aufweisende Naßbehandlungsvorrichtung für fotografische Schichtträger, welche durch die Naßbehandlungsvorrichtung mittels einer Transportvorrichtung bewegbar sind, wobei die freie Oberfläche der Naßbehandlungsvorrichtung durch einen Deckel gegen einen Aufstellraum für die Naßbehandlungsvorrichtung abdeckbar ist, ist so ausgebildet, daß der Deckel (13) einen dampfdurchlässigen Hohlkörper aufweist, der mit einem mit einem Adsorberreagenz für die Chemikalienanteile von über der Naßbehandlungsvorrichtung (1) entstehenden Chemikaliendämpfen behandelten Filtermaterial (9 bzw. 11) gefüllt ist. Hierdurch wird es möglich, Naßbehandlungsgeräte z.B. in Verbindung mit Röntgengeräten oder Kassettenent- und -beladegeräten in normalen Aufenthaltsräumen aufzustellen.

IPC 1-7

G03D 13/02

IPC 8 full level

G03D 3/13 (2006.01); **G03D 13/02** (2006.01)

CPC (source: EP)

G03D 3/132 (2013.01); **G03D 13/02** (2013.01)

Cited by

US6273938B1

Designated contracting state (EPC)

FR GB IT

DOCDB simple family (publication)

EP 0338354 A2 19891025; EP 0338354 A3 19901031; EP 0338354 B1 19930929; DE 3813360 C1 19891026

DOCDB simple family (application)

EP 89106238 A 19890408; DE 3813360 A 19880421